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To:

From:

Sent: Sun 2/14/2021 10:50:42 AM

Subject: FW: Antw: TelcoBEES IEEEEN
Received: Sun 2/14/2021 10:50:43 AM

BEd b eek niet aangehaakt. Even over geappt me | EE
Met vriendelijke groet,

Postbus 1

3720BA Bilthoven

BE SEN ci
ag 14 februari 2021 09:16

We zullen maandag even contact hebben.

Er staat dan een gesprek gepland over scenario's omtrent opschalen, dus geniet vooral lekker van je weekend.

ven: J NE AE BE n>

Verzonden op: zondag 14 februari 2021 09:15

ovum. JCKEN

Hahaha bedankt voor de waarschuwing.

van: (EER GS IEKETN<HNEXEDNo civ n.l>
Datum: 14 februari 2021 om 09:04:35 CET

@rivm.nl>
5.126

JEN ev. EE IEEE

Onderwerp:

noE

Jij bent een weekendje weg
- ERFLH ook — van jullie verwacht ik absolute radiostilte

*
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Je hoeft nu niet

TGschakelen, dat doetff:ERLY al. Wel goed als jij goed aangehaakt bent/ blijft op traject
van EEN et opschaalscenario ,

Met vriendelijke groet,

BE OE IEE

Postbus 1

3720BA Bilthoven

5.1.2e

512e |] 5.1.2e

Verzonden: zondag 14 februari 2021 08:59

@rivm.n|>; EAE [ERED SERPTI © rivm.nl>

cc: ERED) ICRES 5.1.2e arivm.ni>: [AE CED

CAEL © rivim n>; EES ERE ®rivm.nl>

Onderwerp: Antw: Telco ERA BERR

GoedemorgenERIE
Hier heb ik idd

Um
over gehad. Vanuit het project Acute Zorg ligt er nog een draaiboek. In de

werkgroep met de ziekenhuiskoepels is men (NFU en NVZ) bezig dit draaiboek aan te passen op detail niveau per ziekenhuis.

Is het een idee als ik even schakel mefIENEC

{

van: (EER BE] ERE EEN ov. >

Datum: 14 februari 2021 om 08:46:43 CET

@rivm.nl>
:

@rivm.nl>,

@rivm.nl>

@rivm.n|>, ERE

@rivm.nl>, ERE] ERELEY <

Beste collega’s,

Gisteravond hebben (DGCZ), (DGV) en ik gesproken met

EEA. over de mogelijkheden van ziekenhuizen om bij te springen in geval dat we extra prikpower nodig hebben.

Niet heel veel nieuws te melden denk ik
,
maar ihkv de korte lijntjes deze update, zodat jullie iig weten dat dat

gesprek is geweest

1. Ik begreep datBE- contact had gehad met NLAZ (misschien met EEover hun mogelijke
volumes

raagt om iets verder uit te werken en op papier te zetten wat de ziekenhuizen2.

kunnen bieden. Dit komt 1°
helft volgende week, verwacht ik (niet super smart afgesproken) IN hoofdlijnen

kunnen de ziekenhuizen bieden
- zonder enige voorbereidingstijd een volume van 500k per week, op ~100 ziekenhuislocaties
- met genoeg voorbereidingstijd kan dit oplopen tot enkele malen dat volume,
- uitnodigen is dan wel nog uit te zoeken; hoe doen we dat, in hoeverre kan dat met verrijkte brieven of anderszins
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- even voor mijn eigen beeld; ik begrijp dat met de acute zorg de ziekenhuizen de vaccinatie ook rechtstreeks in

CIMS hebben geregistreerd. 1k heb niet scherp of dat klopt, hoe dat dan ging en ook of we zo iets dan ook aan

zouden kunnen als ze geen 40k medewerkers prikken maar 500k of 1mio
, bij de ziekenhuizen.

aff an jij daar op reageren?

Met vriendelijke groet,

Postbus 1

3720BA Bilthoven

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e | 51.2e

5.1.2e

5.1.2e (@rivm.nl


